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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Nichigo G-Tape is an innovative pressure-sensitive tape which is hand tearable and leaves little or no residue on the surface. Nichigo G-Tape can even
be removed from itself and reused unlike standard duct tapes. Nichigo G-Tape does not leave any residue on hands unlike conventional butyl tape in
the construction market. 

Made from a polyethylene based flat yarn substrate, Nichigo G-Tape boasts a higher tensile strength and dimensional stability than conventional gaffer
tapes or duct tapes. 
At the manufacturing facility in Japan, we have excellent in-house design and production of solvent acrylic PSA and can offer a wide range of adhesive
strengths for our customers, from removable to permanent depending on the application´s requirements. In addition, we can also supply special
double-sided tapes which can be easily cut by hand. Typical applications for our tapes include surface or floor protection and paint masking for
automotive, marine, rolling stocks, aviation, entertainment and construction Industries. 
Depending on our customer´s demands, we can also offer bespoke PSA tapes with excellent removability or permanent adhesion properties.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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